
Komisia školstva a mládeže pri MsZ v Kremnici 

Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia komisie školstva a mládeže zo dňa 23. septembra 2020 

 

Prítomní: členovia komisie podľa priloženej prezenčnej listiny 

Program zasadnutia: 
1. Otvorenie 
2. Návrh zmeny VZN č. 1/2020 o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy 
a prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a školského zariadenia  
3. Návrh zmeny rozpočtu pre súkromné školy a školské zariadenia 
4. Návrh uznesenia na delegovanie člena RŠ v ZŠK a MŠ 
5. Rôzne 
6. Záver 
 
K bodu č. 1: Mgr. Sekaj privítal prítomných členov komisie a oboznámil ich s programom. 
 
K bodu č. 2: Mgr. Gretschová informovala, že podľa Východiskových štatistických údajov 
zverejnených Ministerstvom financií SR v júni 2020 je pre mesto Kremnica vyčlenených 
o 144.856.-€ menej. Vzhľadom na to, že v celej SR sa plánuje nižší výber dane z príjmu 
prepadol sa koeficient na žiaka zo sumy 95,28.-€ na 90,07.-€.  
Keďže mestá robili prepočet koeficientu pre svoje školy a zariadenia, následne aj                           
pre súkromných zriaďovateľov, je nevyhnutné urobiť takýto krok aj v Kremnici. 
Komisia o d p o r ú č a predložiť návrh zmeny VZN do Komisie ekonomickej, výstavby, 
životného prostredia a odpadového hospodárstva a následne na rokovanie mestského 
zastupiteľstva. 
  
K bodu č. 3: Pre súkromného zriaďovateľa eMKlub bude znížený rozpočet o 7.820.-€ a pre 
SCŠPP o 7.740.-€. Spolu ide o sumu 15.560.-€. 
Komisia o d p o r ú č a predložiť návrh zmeny rozpočtu do Komisie ekonomickej, výstavby, 
životného prostredia a odpadového hospodárstva a následne na rokovanie mestkého 
zastupiteľstva. 
 
K bodu č. 4.: Mgr. Gretschová k 30. 09. 2020 končí pracovný pomer s MsÚ a z tohto dôvodu 
je potrebné vymeniť za zriaďovateľa člena v RŠ pri ZŠK a MŠ. Keďže namiesto nej nastupuje 
Bc. Balážová, navrhuje jej delegovanie do oboch rád škôl. 
Komisia b e r i e  n a  v e d o m i e návrh na zmenu člena v rade školy pri ZŠK a v MŠ               
a  o d p o r ú č a predložiť ho na rokovanie mestského zastupiteľstva. 
 
K bodu č. 5: Mgr. Kríž sa informoval o príspevku na COVID-19, ktorý bol zverejnený n stránke 
ministerstva školstva. Mgr. Gretschová informovala, že komunikovala s Mgr. Peknušiakovou 
z odboru školstva OÚ Banská Bystrica, ktorá  podala informáciu, že ide o prvé peniaze, na ktoré 
sa spracovávala žiadosť v máji 2020. Na spracovanie ešte ostávajú žiadosti, ktoré boli zaslané 
v neskoršom termíne podľa skutočného počtu žiakov v jednotlivých školách, Tieto budú po 
spracovaní zaslané na ministerstvo školstva a v nasledujúcom období vyplatené školám. 
 



K bodu č. 6: Mgr. Sekaj poďakoval prítomným za účasť. 
 
V Kremnici 23.09 2020 
 
 
Zapísala: Mgr. Gretschová   Predseda komisie: Mgr. Alexander Sekaj 
 
 
      Overovateľ: Mgr. Peter Weiss 


